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čas  strávený  ve  Vašem  letním  sídle  byl  nepochybně  přínosem.  Je  tam  vskutku  osvěžující 
atmosféra, klid a spousta knížek na čtení. Člověk se nenudí ani na okamžik. U Vašeho domu se nachází 
krásná zahrada s bazénem, kterou  jsem měla stále k dispozici. Také  jste mi půjčily Vaše nové ukulele, 
čehož si cením. Bohužel jsem se na něj nenaučila hrát. A rovněž bych Vám měla jménem všech školáků 
poděkovat, že se jich každé léto ujímáte. Jistě díky Vám mají hromadu dalších zážitků jako já. Jenom je 
škoda, že se za Vaším pohodlným sídlem rozkládá poušť. Sice na konci léta musím vždy Vaší vilu opustit 
a  připojit  se  do  karavany  času,  ale  přes  rok  se  stavím  v nějakých  pobočkách.  Děkuji  za  Vaši 
pohostinnost, bude se mi stýskat. Sbohem, prázdniny. 

Míša Augustinová, 9. tř. 
 

 
 
 

Nový školní rok byl zahájen 2. září 2011 v Lidovém domě ve 
Staňkově, kde se  sešli všichni žáci a učitelé, aby mezi sebe přivítali 
nové prvňáčky.  

Ještě  ráno,  před  odchodem  do  LD,  každý  z  nás  deváťáků 
dostal přidělené dva prvňáky. Seznámili jsme se s nimi a poté jsme 
je odvedli do Lidového domu. Byli jsme jejich patroni a zůstaneme 
jimi po celý rok. 

Když  se  v    Lidovém domě  všichni utišili,  začal menší  sbor 
zpívat svoje písně. Jako další přišel na řadu velký sbor. Poté si vzal 
slovo pan ředitel, který pronesl slavnostní zahajovací řeč. Potom se 

chopil 
mikrofonu  pan 

farář,  který  nám  po  poučném  proslovu  popřál 
hodně štěstí v novém školním roce.  

Pak  přišlo  konečně  na  řadu  očekávané 
představování  prvňáků.  Všichni  prvňáci  to  zvládli 
bravurně, proto také dostali odměnu a zaslouženou 
svačinu  v  podobě  perníku,  který  jim  upekly  jejich 
třídní učitelky, a čaje ze školní jídelny. Po svačině se 
žáci  prvního  stupně  přesunuli  do  kina,  kde  zhlédli 
novou  českou pohádku  Čertova nevěsta. My  starší 
jsme se vrátili do školy.  

Doufám,  že  přivítání  dětí  z  prvních  tříd 
nebude  jediná  akce,  kde  se  s  nimi  setkáme  jako 
jejich  patroni,  a  že  budu  moci  napsat  o  dalších 
báječných akcích. 

Tereza Karlovcová, 9. tř. 



Adaptační den a kino 
Dne 5.9  jsme měli adaptační den a kino. Nejdřív jsme šli do kina na novou 

pohádku od Zdeňka Trošky Čertova nevěsta. Pohádka byla moc hezká.V adaptačním 
dnu jsme hráli různé hry: křeslo pro hosta, hmatací po dvojicích, kimovku a vybíjenou ve 
čtverci. 

Druhý den bylo vyhlášení. V hmatací soutěži vyhrál Tomáš Doležal a Radek 
Mleziva, Vláďa Gajdoš a Petr Felix. V kimovce vyhrálo družstvo s Maruškou Felixovou, 
Bárou Braunovou, Lenkou Fictumovou,Tomášem Doležalem a Davidem Kolářem. Tento 
den byl super 

                                                                                    Sára Cavallari,Tomáš Doležal 4.A.                 
 

Na pondělí 5.9.2011 připravily naše  třídní učitelky Holečková a Kozová pro  4.A a 
4.B adaptační den. 
Nejdříve si každý žák vytvořil svou vizitku. Z jedné strany napsal své jméno, z druhé 
strany nakreslil obrázek, který ho charakterizuje. Pak jsme v kruhu hádali, čí je to vizitka. 
Další hodinu si paní učitelka sedla do křesla pro hosta a my jsme se jí mohli ptát na to, co 
nás o ní zajímá. A už jsme se těšili do tělocvičny. Tam jsme hráli tyto hry: vybíjená ve 
čtverci, rafinovaná kimovka a kolíkovka.  
Závěr: Ve třídě pak na závěr proběhlo hodnocení. Všem se tento den líbil a rádi bychom 
si něco podobného zopakovali. 

Kluci ze 4.B  
Učení v přírodě 

Dne 13.9. jsme šly třídy  4. A a 4. B s vyučujícími přírodovědy Gruberovou a 
Kozovou na vycházku do přírody. Naším cílem bylo pozorovat: les, potok, rybník, 
zahradu, pole a louku. Učili jsme se poznávat stromy, trávy, byliny, houby. Došli jsme do 
Čermenského lesíka, prošli se po strništi, vylezli si na posed. Odtud jsme viděli i Čechov. 
Cestou jsme ještě sbírali přírodniny do košíčku, viděli jsme i skokana hnědého. Další 
hodinu pak budeme tyto věci třídit. Tomáše, Filipa a Dana cestou píchla vosa či včela. 
Těšíme se, kam půjdeme příště. 

Děvčata ze 4.B 
Informatika 
 Od tohoto školního roku začala naše třída chodit na nový předmět do učebny 
počítačů. Novým předmětem je informatika. Vyučuje nás pan učitel Miloslav Khas. Je to 
zábavný předmět. Měli jsme už i domácí úlohu. Museli jsme se přihlásit do sysému 
Moodle. Všechny nás to náramně baví. 

T. Bláhová, D. Šmejkalová, 5. A 
Cestování s Kráčmerkou 

Přišel nový školní rok a z nás se stala pátá třída. Paní učitelka Pluhařová je stále 
naší třídní. ŠKODA ŽE PRÁZDNINY UŽ SKONČILY! Všichni jsme první den, ve čtvrtek, 
přišli. Nikdo nový nepřibyl, odstěhoval se jen Radek Šik.  

Když jsme po prázdninách vešli do třídy, zjistili jsme, že nás letos čeká nová hra -
CESTOVÁNÍ S KRÁČMERKOU. Kráčmerka má i svého kluka Toníka. To není živá 
historie, hrady a zámky, ale cestování s Kráčmerkou po České republice. I když se k živé 
historii ještě vrátíme. Tentokrát nemáme natištěné hrady a zámky. Teď máme stromy, na  
kterých se budou zabydlovat sovičky Kráčmerky. Také už jsme  větší, a proto si musel 
namalovat každý sám svůj strom dle vlastní fantazie. 

Zjistili jsme, že ve třídě budeme mít dataprojektor. Dne 7.9. nám ze  třídy, kde je 
umístěna interaktivní tabule, vrtali díru, aby mohli uvést nový přístroj do provozu. Všichni 
se na novou práci moc těšíme.  

V pátek 9. 9. jsme vyplňovali dva pracovní listy při hodině vlastivědy a dva při 
českém jazyce. Byla to legrace! A další papíry nás čekají každý pátek. Ve středu 14. 9. 
jsme s dataprojektorem už pracovali. Při vlastivědě nám paní učitelka promítala Plzeňský 
kraj. Vše je snazší a lépe si to  zapamatujeme. 

A hlavně všichni dávají pozor.  
Natálie Zámostná, 5.B 



Deset stupňů ke zlaté! 
 V naší, tentokrát už páté třídě  pro nás paní učitelka Roubalová vymyslela novou 
hru o zlatou jedničku. Každý žák má na čtvrtce čtyři pyramidy, první je na český jazyk, 
druhá na matematiku, třetí na vlastivědu a čtvrtá  na přírodovědu. Za každý správně 
vyřešený úkol v hodině si můžeme vybarvit jedno políčko na pyramidě. Až budeme mít 
celou pyramidu vybarvenou, dostaneme diplom. Je to naše oblíbená hra. 

T. Bláhová, L. Radějová, 5. A 
Adaptační kurs 
 Ve čtvrtek15. září jsme jely obě šesté třídy vlakem do Klenčí pod Čerchovem. 
Protože byla na trati výluka, část trasy jsme absolvovali autobusem.  
 Když jsme dorazili do Klenčí, šli jsme do školy. Tady jsme si odložili velké batohy 
a vydali se do muzea Jindřicha Šimona Baara. Potom jsme šli k jeho památníku a odtud 
na stopovačku. Stapovačka byla zajímavá, ale trochu jsme bloudili, protože otázky 
s čísly byly zpřeházené. Vrátili jsme se do tělocvičny, kde jsme hráli fotbal. Naše 
družstvo vyhrálo 9:8. 
 V pátek jsme šli do obory v Otově. Tady se proháněli daňci, srnky a mufloni. Pan 
myslivec nám navíc ukázal střelné zbraně a mohli jsme se jít k němu domů odívat na 
vycpaná zvířata. Cestou jsme krmili kachny a pak jeli vlakem zpátky do školy v Klenčí. 
Byli jsme unavení, a tak jsme se chvilku dívali na televizi. Pak jsme si zase šli zahrát 
fotbal. Zápas byl vyrovnaný – 3:3, ale na penalty opět zvítězilo naše družstvo. Večer 
jsme se dívali na Harryho Pottera 5.  
 Další den ráno už jsme jenom zabalili a vydali se domů. Výlet se nám líbil. 

T.  Schenk, P. Tulačka, 6. B 
Dramaťák 

Ke konci minulého roku jsme dostali možnost zvolit si nový předmět. Nejvíc hlasů 
dostal přírodopisný seminář a dramatická výchova. Proto teď polovina třídy chodí na 
přírodopisný seminář a druhá polovina na dramaťák.  

Na první hodině dramaťáku jsme zkoušeli říkat jazykolamy a hráli jsme různé hry. 
Například jsme se beze slov museli seřadit podle abecedy, což bylo obtížné, protože tu 
byla čtyři jména na š, nebo jsme si zahráli škatulata hejbejte se z místa na místo či 
např. hru koště. 

Nám se tato hodina líbila a už se těšíme na další dramatickou výchovu. 
L. Augustinová, J. Schenk, 7. tř. 

Kino 
13. září jsme v hodinách odpolední výuky šli do kina na film Lidice. Hlavním 

hrdinou byl pan Šíma (Karel Roden), který si v době, kdy byly vypáleny Lidice,  
odpykával trest ve vězení za vraždu svého syna. 

Film byl hodně napínavý. Díky tomuto filmu jsme zjistili, kam až sahala nenávist 
nacistů vůči Čechům. Zvláště po úspěšném atentátu na protektora Heydricha. Spousta 
mužů bylo popraveno a spousta žen odvezena do koncentračních táborů. Malá část 
dětí z Lidic byla dána na převýchovu do německých rodin, ale velká část byla zabita. 
Jestli někdo ze školy film neviděl a chce jej zhlédnout, velmi doporučuji. Mně se film 
moc líbil. Nenudil jsem se a navíc mě minula odpolední výuka. 

Pavel Svatek 8.B                              
 
 
Vítáme v naší škole paní učitelku Lorencovou. Doufám, že se k ní budeme 

chovat hezky, upřímně, krásně a ne že ji budeme provokovat ...  
Přejeme paní učitelce hodně, ale hodně trpělivosti s námi a hodně lásky k dětem. 
 Hodně štěstí a ať se Vám tady daří.  
                                                                                    Albín Augustýn Balát, 8.A   (A.A.B.o.p.s.) 



  
Zumba 

Určitě si vzpomínáte na loňský rok, kdy jste 
na závěrečném vystoupení v lidovém domě mohli 
vidět děvčata tančící hip-hop. I letos chceme 
překvapit nějakým tanečním vystoupením. 
Rozhodli jsme se tentokrát pro zumbu.  

Nácviky probíhají každé úterý od 7.00 do 
7.40 hodin v 9. třídě. Máme i pozorný dohled, aby 
se nám nic nestalo. Takže děkujeme paní učitelce 
Schenkové, že na nás brzy po ránu dohlíží. Holky 
se snaží, jde jim to, takže je moc chválíme. Chtěli 
bychom vystoupit už na Staňkovském slavíku, 
takže času není příliš. Zumbu vyučují žákyně 9. 
třídy – Maruška Khorelová a Šarlota Balátová. 

Šarlota Balátová, 9. tř. 
Muzikál  

Kdo bude chtít letos nacvičovat hudební představení, musí si to pořádně rozmyslet. 
Letos budeme secvičovat na píseň Céčka. Těšte se.  

Choreografii letos vymýšlela a mě naučila Míša Nosková z muzikálu Děti ráje. 
Choreografie je jednoduchá, takže se fakt těšte. Lektorem budu já, Albín Balát, a těším se na 
vás. Přijďte. Příští týden budu obcházet třídy a budu si zapisovat, kdo má zájem. 

Mějte se a přeji vám hezky školní rok 2011/2012  
Albín Augustýn Balát,  AAB     o.p.s. 

 
 

Dne 14. a 15. září se někteří žáci z 2., 3., 4. a 5. tříd zúčastnili Horšovskotýnských 
her. První den soutěžili starší žáci nejdříve v atletice a pak v přehazované.  Mladší hráli 
vybíjenou a odpoledne soutěžili v atletice. Druhý den mladší i starší hráli fotbal a běželi 
štafetu.  
 Bylo to skvělé! Vybojovali jsme celkem 9 medailí. Starší čtyři, mladší pět. Do naší školy 
jsme přivezli čtyři poháry. Celkově se naše škola umístila na nádherném 2. místě, hned za 
školou z Horšovského Týna. Dostali jsme za to velký pohár. Na 3. místě skončila škola z Bělé 
nad Radbuzou.  

T. Bláhová, D. Šmejkalová, 5. A 


